



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@emb.gov.hk School Website: <http://seksswk.edu.hk>

Parents' Letter No. 6

16 November 2021

Dear Parents/Guardians,

30th PTA AGM and Parents' Night, Winter School Uniforms, Speech Day 2020/2021, Speech Day Grand Rehearsal and Virtual Mainland Higher Education Expo 2022/23

Please be informed of the following matters:

1. 30th PTA AGM and Parents' Night (Reminder)

To foster closer, home-school co-operation and to offer better guidance to individual students, the Annual PTA AGM and Parents' Night is scheduled to be held on Friday, **19 November 2021**, from 6:00 pm to 8:30 pm. Parents/Guardians are cordially invited to come and discuss with the Class Teacher the academic progress and conduct of your child/ward at school, and to **collect his/her First Term Test Report Sheet**. Students are strongly advised to come with parents/guardians on Parents' Night and **all students should be in proper school uniform**. For details of the programme, please refer to the parents' letter issued by the PTA on 29 October 2021.

2. Winter School Uniforms (Reminder)

Please be reminded that from **22 November 2021**, it will be compulsory for all students to wear winter uniforms.

The suppliers of our school uniforms are:

(a) Golden Dragon School Uniforms Ltd.

194, Prince Edward Road West., G/F, Mong Kok, Kowloon

Tel: 2381 1408, 2381 0889

(b) Joseph Embroidery Enterprises Co. Ltd.

Wan Chai: 2A, Senior Building, 112 Thomson Road, Wan Chai

Tel: 2573 3229

Yau Ma Tei: 2/F, Prospect Building, 493 Nathan Road, Yau Ma Tei

Tel: 2384 6938

3. Speech Day 2020/2021

To celebrate our students' achievements in the year 2020/2021, Speech Day will be held on Friday, **26 November 2021**. This year our Guest of Honour is Mr. Neville S. Shroff, JP who is the Managing Director of Shroff & Co. Limited. You are cordially invited to join us on this special occasion to share their joy and success. In view of the COVID-19 pandemic, the ceremony will be conducted by means of live broadcast. The relevant live broadcast information will be posted on our school webpage later.

Prizewinners, performers and student helpers are required to return to school by 9:15 a.m. when roll-call is taken. The prize-giving ceremony is scheduled to start at 10:30 a.m. and is expected to finish at approximately 12:00 p.m. After the prize-giving ceremony, students will be dismissed for the day. **Parents of prizewinners** will be invited to attend the prize-giving ceremony in the school hall through separate invitation letter. If you have any enquiry about Speech Day, please contact the teacher-in-charge, Ms. HUNG Fei-kei at 2576 1871.

4. Speech Day Grand Rehearsal

The grand rehearsal will be held on **24 November 2021, Wednesday, from 11:40 am – 1:20 pm**. Only prizewinners, performers and student helpers are required to attend the grand rehearsal. Other students will be dismissed at 11:40 am on that day.

5. Virtual Mainland Higher Education Expo 2022/23

The Virtual Mainland Higher Education Expo 2022/23, jointly organised by the Ministry of Education and the Education Bureau, will be held via the online platform. Parents and students can visit www.studymainland.hk from 4 to 10 December 2021 to learn about the Scheme for Admission of Hong Kong Students to Mainland Higher Education Institutions as well as gather information on studying in the Mainland.

Yours faithfully,

LEE Tung-ching
Principal

官立嘉道理爵士中學（西九龍）
二零二一至二零二二年度第六號家長信撮要（詳情請參閱英文版）

2021年11月16日

各位家長/監護人：

1. 第三十屆家長教師會周年大會暨家長晚會（溫馨提示）

為促進家校合作，保持家校緊密聯繫，並為 貴子女的健康成長共同努力，家長教師會將於二零二一年十一月十九日（星期五）晚上舉行周年大會暨家長晚會。現誠邀各位家長出席周年大會暨家長晚會，家長可與班主任面談 貴子女的學習情況，領取 貴子女的測驗成績表。歡迎 貴子女穿著整齊校服一同出席周年大會暨家長晚會。

周年大會暨家長晚會於二零二一年十一月十九日（星期五）晚上六時至八時三十分舉行，詳情請參閱家長教師會於十月二十九日派發的通知書。

2. 更換冬季校服（溫馨提示）

冬季臨近，天氣漸涼，自2021年11月22日（星期一）起，所有學生必須穿著整齊冬季校服回校上課。

校服供應商資料如下：

- a. 金龍校服有限公司
九龍太子道西194號地下
電話：2381 1408 / 2381 0889

- b. 約瑟綉織實業有限公司
灣仔譚臣道112號勝意大廈2A
電話：2573 3229
九龍油麻地彌敦道493號展望大廈2字樓
電話：2384 6938

3. 2020/2021年畢業頒獎典禮

為慶祝我們的學生在2020/2021年的學業成就，畢業頒獎典禮將於2021年11月26日（星期五）舉行。今年我們的主禮嘉賓是Shroff & Co. Limited的總經理Neville S. Shroff太平紳士，現誠邀各位家長一起分享學生的喜悅和成功。鑑於新型冠狀病毒病大流行，典禮將會通過現場直播的形式進行。至於網上直播的資料，將在稍後時間上載至學校網頁。

獲獎者、表演者和有職務在身的學生須於早上9:15回校點名。典禮將於早上10:30開始，預計約於中午12:00結束。畢業頒獎典禮結束後，學生可以離開。校方將另函邀請

獲獎者的家長親身出席畢業頒獎典禮。如對畢業典禮有任何疑問，請致電 2576 1871 與負責老師洪琲琦老師聯絡。

4. 畢業頒獎典禮總綵排

畢業頒獎典禮總綵排將於 2021年11月24日(星期三)上午11:40 至下午1:20進行。只有獲獎者、表演者和有職務在身的學生才需要參加總綵排，其他學生於當天上午11:40放學。

5. 2022/2023學年內地高等教育展

由國家教育部和教育局聯合舉辦的2022／2023學年內地高等教育展（網上博覽）即將舉行，為有意赴內地升學的學生和家長介紹該學年內地高校招收香港中學文憑考試學生計劃（文憑試收生計劃）的各項安排及相關升學資訊，歡迎家長和學生在二零二一年十二月四至十日期間瀏覽 www.studymainland.hk，以獲取相關資訊。

官立嘉道理爵士中學（西九龍）

李東青校長謹啓

此家長信可於學校網頁(<http://www.seksswk.edu.hk/>)及 eClass 家長應用程式內查閱。